# 2022 主日崇拜事奉輪值同工

2022 工作水川 子平隔 匝门二				
	本週主日 This Sunday 12/25/2022	下週主日 Next Sunday 1/1/2023		
中文主席 English Presider	張文迪	張 毅		
中文講員	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng		
翻譯 Interpreter	文 艶	方向		
中文司琴 Pianist	張禧恩	羅鳳玲		
中文招待 Ushers	王國歡, 蔣洪平	Jeremy Song, 杜娟		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	李允誠/徐昱蓁,Joyce	李智勇/李常愛		
托兒 Nursery	陳祝平	林夏		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	黄佳瀅,胡子萍	譚玫琍, 刘 兵		
Lunch Serving	Jennifer C, 劉 蒙	徐慧君,文 艷		
清潔同工 Cleaning	Ace Liu, Leon	蔣洪平, Santos		
保安 Security	李允誠	劉偉衡		
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: (321-971-546)			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

毎月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Nov. Income	Nov. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$2, 710. 00	\$10, 305. 00	\$12, 069. 67	\$12, 707. 36
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$2, 400. 00	\$6, 722. 56
宣道 Missions	\$0.00	\$1,750.00	\$3, 110. 00	\$0. 50
其他 Special	\$1, 200. 00	\$6, 350. 00	\$5, 150. 00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - December, 2022:

那天使對他們說:不要懼怕!我報給你們大喜的信息,是關乎萬民的;因今天在大衛的城裡,為你們生了救主,就是主基督。(路加福音 Luke 2:10-11)

牧師 Pastor	長老 Elder	
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886	
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com	



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

傳揚福音 造就門徒 Preach the gospel and make disciples

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

十二月二十五日 December 25, 2022

10:45AM - 12:15PM

主席 Presider: 張文迪

司琴 Pianist: 張禧恩

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All

 主席 Presider

頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation

> 114 Hark! The Herald Angels Sing 新生王歌 111 0 Come All Ye Faithful 齊來, 信徒聖徒

祈祷 Invocation

主席 Presider

讚美詩 Praise Hymns 96 The First Noel 天使初報聖誕佳音眾坐 Congregation

讀經 Scripture Reading 马太福音 Matthew 1:18-25 眾坐 Congregation 證道 神與我們同在 程保治牧師

證道 Sermon

God with Us

程保治牧師 Rev. Jeff Cheng

回應/奉獻 Response/Offering

毎月经文 Monthly Verses

主席 Presider

107 0 Little Town of Bethlehem 小伯利恆

歡迎, 報告 Welcome, Greeting & Announcements

主席 Presider

主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation

Highest 承立 Congregation 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

祝祷 Benediction 阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation

40 週年慶主題:主恩滿溢,傳承使命

40th Anniversary Theme: Grace Ovewflows, Carry On Mission

#### 報告事項:

- 歡迎大家參加今天的聖誕主日崇拜。祝大家聖誕蒙恩。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (1/1) 聯合元旦聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也有線 上直播。請預備心參加。
- 3. 教會設立了40 週年慶特別認獻, 目標為: \$40,000, 作為教會各項維修更新(包括冷暖機器, 停車場, 儲藏屋等)的費用; 我們現收到的認獻為: \$36,740, 大家可以憑神給你的感動獻上感思認獻。此外教會40 週年的紀念襯衫存貨有限T-shirt \$20, Polo-Shirt \$35。請向洪平弟兄購買。
- 4. 2023 年教會月曆已經準備好了,這是教會送給大家的禮物,請大家到外面自取一份、謝謝。
- 5. 教會年終跨年感恩禱告聚會將於12/31 (週六)晚上6點開始火鍋,8點-10點感 恩分享禱告,11點倒數。請大家預留時間參加並讓允誠弟兄知道人數。謝謝。
- 6. 教會主日學 12 月季度開始約翰福音。這是每七年一輪把聖經學習一遍的新開始。 歡迎大家把握機會一起扎根在神的話語上。

## 祷告事項:

#### 教會事工

- 1. 為教會 2023 年的教會事工計劃禱告, 求神幫助我們同心事奉。
- 2. 為 2023 年弟兄姊妹更渴慕主的話,立定心志一年讀經一遍禱告。
- 3. 為邀請馬丁'斯蒂德姆牧師參加我們教會的英語和青年事工禱告;求神指引我們 當走的方向。
- 4. 為明年 1/15 主日有接納新會友儀式禱告,如果你想加入成為教會會友,請和牧師連絡。
- 5. 為弟兄姊妹踴躍參加跨年分享禱告會 (12/31) 禱告。

#### 肢體關懷

- 1. 為12年級高中生申請大學禱告,求神帶領申請過程。
- 2. 為聖誕假期出外旅遊、探親的家庭出入平安禱告。

# 健康需要

- 1. 為李醫生(Jennifer 的父親) 身體軟弱求神保守及醫治禱告。
- 2. 為劉砥中弟兄身體恢復健康禱告。也為羅美珍姐妹的骨刺及椎間盤的治療禱告。 普世宣教
- 1. 為 Paula 預計搬回 Tulsa 的各樣準備工作及找到合適的居住地方禱告。
- 2. 為基督工人中心的同工、各种營會及美國中部的事工代禱。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. Wish you all Merry Christmas. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (1/1) is our combined new year worship service from 10:45 AM to 12:15 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Church 40th anniversary fund pledge is part of the 40th anniversary celebration for various renovation and maintenance projects such as new air condition, new parking lot, new gym lights and storage shed. Please make your thanksgiving pledge accordingly to God's will in your heart. Currently we have received the pledge amount of \$36,740. Also, 40th anniversary shirt is still available, T-shirt is \$20 and polo-shirt is \$35. Please contact brother to get one.

- 4. Church 2023 Calendar is ready for pick up. This is a gift from the church and please get one on your way out. Thank you.
- 5. Church Year End Thanksgiving prayer meeting will be held on 12/31. We will start with hot pot dinner at 6 PM. Testimony and Prayer starts from 8 PM to 10 PM. Count down at 11 PM. Please reserve time to join and let brother Yung Lee knows for the head counts.
- 6. Our Sunday school new season is studying the book of John. It is the beginning of another 7 year cycles to go thru the entire bible. Don't miss this opportunity to root in God's word and growth spiritually.

# **Prayer Items:**

### **Church Ministry**

- 1. Pray for our church ministry plan for 2023, May the Lord guide us to serve him in one accord.
- 2. Pray for our brothers and sisters to hunger for God's Word. Let us commit to reading through the entire Bible in 2023.
- 3. Praying about inviting Rev. Martin Stidham to take part of our church's English and Youth ministries; asking Lord to show us the direction we should take.
- 4. Pray for the new member recognition on Sunday, 1/15 next year. If you want to become a member of the church, please contact the pastor.
- 5. Pray for the brothers and sisters to participate actively in the New Year's Eve Sharing Prayer Meeting (12/31).

#### **Member Care**

- 1. Pray for high school students applying to college, asking God to guide the application process.
- 2. Pray for the safety of families who will travel during the Christmas holidays.

### Health needs

- 1. Pray for God's protection and healing for Dr. Lee (Jennifer's father) who is physically weak.
- 2. Pray for Brother Tim Liu's recovery. Also pray for the healing of Sister Kelly Luo's bone spur and intervertebral disc.

# World Missions

- 1. Pray for Paula's various preparations for moving back to Tulsa and finding a suitable place to live.
- 2. Pray for the workers at Christian Witness Center, various camps, and ministries in the middle of the US.

# 講道大綱 Sermon Outlines:

1. 耶穌超自然的誕生。

The supernatural birth of Jesus

11. 應驗先知的預言。

The prophecy fulfilled by the birth of Jesus.